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Zájemcío kvalitní poslech hudby se v Jihlavě začali sdružovat podle vzoru Pražského klubu
elektroakustiky, jako jeden z prvních hifiklubů na Moravě. Protože v té době nebylo moŽné

zakoupit kvatitní přístroje pro reprodukci zrnrku, byly první poslechové večery členŮ klubu
realizovány pomocí soukromé techniky, později byly spoleěně postaveny alespoň 250l.
reproduktorové soustavy. O to větší byl enfuziasmus a snaha jít dále. V polovině 70let Pod
vedením Pavla Suchránka došlo k zasadním zrrrěnám v koncepci činnosti. Nebyla k dispozici
vlastní klubovna ale rozvojem konstruktérské činnosti se zri,ýšila uroveň technického

vybavení klubu i členů. Rovněž byl odstartovárr nový směr ve spojení zvuku a obranl -
audiovizuální tvorba.
od té doby se zaěalakaždoročně uskutečňovat okresní výstava konstrrrktérské Činnosti -
HIFIAMA, později ERA. Úeast nakrajských a celostatích soutěžích se stala samozřejmostÍ.

V roce 1979 zača[adlouhá cesta - pořádání krajské soutěže AV tvorby a následných 10

ročníků republikových kol FAT. Jména jihlavskYch organiátorů i autorŮ dosráhla znaČného

věhlasu v celé republice. V konstruktérské i audiovizuálrní tvorbě získali jihlaváci řadu

významných ocenění. Pro OV Svazarrrru jsme stiáli na olrraji zájmu,proó dotace n! činnost

u}ly pouze drobné, něco jsme získali z akci ozvučoviání a montážních prací. Pro místní kaPelY
jsme pořizovaly demona}rrávky atd.

V 80 letech jsme poprvé disponovali místností, kde jsme mohli alespoň uloát dosud nabYrý

klubový majetek. Ve stejné době započala také činnost dvou kroužku mlrádeŽe v DDM.
Došlo k nárusfu členů _ % všech členů jihomoravského kraje byla z Jihlavy. VetkY rozvoj

umožnilo spojení klubu, jako klub ZUČ DKT ROH. Bez nájmu za sáÚ, Malé scény byly
uskutečňovany pravidelné hudební přehnávky naší a hlavně ciá populární ivážnré hudbY z LP,
od r. 1985 z CD pro veřejnost, které zaznamenaly mimoádný ohlas a oblibu. RovněŽ

technické přednášky spojené s praktickými testy audio komponentu měly dobrou návŠtěvnost

i uroveň. Řozrrrach činnosti do iéto šíře , včetně pořrádaní soutěží nám aktivistŮm odebral

osobní volno. Jako kompenzasirodiniám jsme zavedly klubové večírky s tancem, tombolou
pro všechny ty manželký, přítelkyně atd., aby niás v naší zélíbé tolerovali. Další akcíbyltnt.
i{ifipuchyr-r,'tut "- do stanice Příseka- pěší pochod členů s rodinami i veřejnosti ÚdolÍm řekY

Brgričky ke ďícenině hradu Rokštejn s opekaním špekáčku až do Brftrice a po osvěŽení

v mistni restauraci autobusem do Jihlavy. Silvestr na Čeřínku (sjezdovk4 sráňkovánÍ)

ubytovrání ve Svazarmovské chatě, kterou jsme brigádně pomráhali vybudovat niim Pomrihalo
udržet mír v domácnostech. Díky popularizaci v tisku a regionálním vysílání roálasu a

televize jsme v r.89 měti 59 členů včetně mládeže a120 členů klubu VT.
Samostatnou kategorií byla prace s mládeží, lríení měla přivést do klubu novou krev a sřídání
generací. Podařilďse většinu áčku ZŠ v našich kroužcích nasměrovat na elekEoniku,

i*rcri se jí věnují profesně, ale ke sťídání nějak nedošlo. Podnikají s VT, dělají správce sítÍ,

učí na vŠ, , ae v klubu již nepusobí. Společenské změny atn. ťmi hospodráisM umoŽrilY

zakoupení dříve nedostatkové techniky, což téměř ukončilo stavbu elekfionichých
konsnukcí. Pronájmy sá]ů a nájemné ukončily činnost ZUČ při DKT, reprodukovaná hudba

by do srálu nikoho nepřivedla. Práce pro jiné neziskovky je pro nás zEátováataktechnika
v nevyhovujícím prosfie dt za, &ahý nájem byla zlikvidoviána prodejem a technicky z,astnalá

odpisóm. ČÍenska zreHafutabezklubovny poklesla na součastrých 1lčlenů. Po všem co jsme

dříve všechno dokáyali se dostavil pocit vyčerp áni, zestáríi jspe a je jiná doba Vlastní akce

již nepořadáme, udržujeme osobní kontakty, pořád nas to baví, tak vítáme alespoň odbomé

,"-iruer" pořádané u ČSE, které už kwili ííialé vzdálenosti jsme v poČtu 3-5 ČlenŮ Pravidelně
absolvovali.
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